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Vragen van het lid Kerstens (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over fors duurder wordend zorgvervoer (ingezonden 8 juni 
2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Zorgvervoer dreigt fors duurder te worden 
door fiscale maatregel»?1 

Vraag 2
Deelt u de inschatting van branchevereniging Koninklijk Nederlands Vervoer 
(KNV) dat taxi’s voor onder meer rolstoelgebruikers en nierpatiënten 
tientallen miljoenen euro’s per jaar duurder gaan worden? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Wat verwacht u voor gevolgen van de voorgenomen afschaffing van de 
BPM-teruggaveregeling voor mensen als hiervoor bedoeld die afhankelijk zijn 
van taxivervoer? Hoe voorkomt u dat door deze maatregel minder taxivervoer 
beschikbaar komt met als gevolg dat daarop aangewezen mensen in de kou 
komen te staan? 

Vraag 4
Bent u ook van mening dat voor mensen als hiervoor bedoeld stapeling van 
zorggerelateerde kosten voorkomen moet worden en taxivervoer als hier aan 
de orde dus zonder extra kosten mogelijk moet blijven? Zo ja, hoe gaat u dat 
garanderen? Zo nee, welk alternatief biedt u deze mensen c.q. op welke wijze 
gaat u hen compenseren?

1 Financieele Dagblad, 7 juni 2018, «Zorgvervoer dreigt fors duurder te worden door fiscale 
maatregel»
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